

579. 軍人軍屬犯者官職及罪狀 自明治三十四年至同四十五年大正元年 續

Table with columns for crime status (罪狀), military personnel (軍人), military family (軍屬), and total (合計). Rows include various crimes like assault, theft, and desertion.

本表ノ外軍人中生徒ニテ處刑セラレシモノ明治三十四年同三十五年ニ各一人及明治四十五年大正元年ニ一人アリ(×ハ四人) 軍人軍屬犯者官職ヲ刑名別トシテ掲ケレハ次ノ如シ

Table showing the number of military personnel and family members by crime name (刑名) and rank (官職).

軍人軍屬各欄ノ人員百ニ付處刑者ノ比例ヲ示セハ次ノ如シ

Table showing the ratio of military personnel and family members to the total number of offenders by year (年次).

580. 軍人軍屬犯者處刑度數及罪狀 (*ハ常人) 自明治三十四年至同四十五年大正元年 續

Table showing the number of punishments (刑ノ言渡度數) for military personnel and family members by crime status (罪狀) and degree of punishment.

581. 監獄職員 自明治三十四年至大正元年

Table showing the number of prison staff (監獄職員) by position (監獄, 監獄長, 看守長, 看守, 雇傭) and year (年次).

580. 軍人軍屬犯者處刑度數及罪狀 (*ハ常人) 自明治三十四年至同四十五年大正元年

Table showing the number of punishments (刑ノ言渡度數) for military personnel and family members by year (年次) and degree of punishment.

582. 未決監出入人員 自明治三十四年至同四十五年大正元年

Table showing the number of undetermined prisoners (未決監出入人員) by year (年次) and category (入監, 出監, 殘留人員).